
سیاست

وزیر کشور: 

باید نسبت به افزایش رضایتمندی 
مردم تلاش کنیم

ایرنا|  وزیر کشــور با بیان این که »استانداران و 
فرمانداران باید تحقق اجــرای برنامه های دولت را 
از تمامی دســتگاه ها به طور جدی پیگیری کنند« 
گفت: باید نسبت به افزایش رضایتمندی مردم در 

چارچوب وظایفمان تلاش کنیم.
عبدالرضا رحمانی فضلی در دیدار با کارکنان این 
وزارتخانه گفت: هیچ مشکلی با فعالیت های سیاسی 
احزاب و گروه ها نداشته و نداریم؛ همچنین در زمینه 
برگزاری گردهمایی ها و فعالیت نشــریات و... هیچ 
محدودیتی وجود ندارد. در جریان مراســم ۱۶ آذر 
 سال گذشــته نیز بیش از ۱۰۰۰ برنامه دانشجویی 
در اقصی نقاط کشور برگزار شد. وزیر کشور با اشاره 
به مسائل امنیتی در منطقه گفت: ما در مرکز بحران 
منطقه هستیم نه تنها مرکز بلکه آنها مدخلیت را هم 
در ایران تعریف می کنند شما ببینید این سران رژیم 
ســعودی به راه افتادند و هر جا صحبت می کنند، 
می گویند دلیل اصلی ناامنی در منطقه ایران است و 
تا ایران و سیاست و دخالت ایران است، نمی توانیم 
امنیت داشته باشیم و این ســخن آنها اوج پررویی 
اســت؛ زیرا اینها خودشــان تولید کننده طالبان و 
القاعده و داعش در ســوریه و عراق بودند آنها از این 
گروه های تروریستی حمایت های مالی و سیاسی و 

تجهیزاتی می کنند.
وزیر کشور با اشاره به اولویت های کاری  سال ۹۷ 
گفت: وحدت و انسجام داخلی، حفظ امنیت، تلاش 
برای تحقق برنامه های اقتصادی دولت در چهارچوب 
شعار سال، توجه به مســائل اجتماعی و شناخت و 
درک صحیح از آنها، افزایــش رضایتمندی مردم 
در پاســخگویی در ادارات پنج اولویت مهم وزارت 
کشور به شمار می روند.رحمانی فضلی با بیان این که 
وحدت و انسجام داخلی اساس حرکت یک کشور به 
شمار می رود، گفت: تمام تلاش دشمنان بر هم زدن 
انسجام و وحدت داخل است؛ زیرا عامل اول پیروزی 
ما در انقلاب و بعــد از آن در برهه های مختلف نیز 
همین مسأله انسجام و وحدت داخلی بوده و وزارت 
کشور در این مسأله نقش بسیار مهم و تعیین کننده 
دارد که بایــد این نقش را در  ســال  جاری همانند 

گذشته به بهترین نحو ممکن ایفا کند.

ماجرای حمله مسلحانه به ساختمان 
یک مرکز مذهبی در اهواز

عصر ایران| ساعت ۱2:2۰ شنبه شب گذشته 
۱8 فروردین ماه مرکز علمی، فرهنگی امام حسین)ع( 
اهواز مورد حمله مسلحانه قرار گرفت. عباس کعبی، 
نماینده مردم خوزستان در مجلس خبرگان رهبری 
با اشاره به حمله مسلحانه شب گذشته منافقان به 
مرکز علمی، فرهنگی امام حســین)ع( اهواز گفت: 
ساعت ۱۰: ۱۰ شب گذشــته ۱8 فروردین ماه یک 
شــبکه منتســب به منافقان با پخش تصاویری از 
فعالیت های این مرکز تلویحاً مــا را تهدید کرد. او 
ادامه داد: سرانجام در ساعت ۱2:2۰ نیمه شب مرکز 
مورد حمله مسلحانه قرار گرفت و تیراندازی شدیدی 
به مرکز شد. آن شبکه منتسب به منافقان نیز پس 
از این اقدام با انتشار کلیپ، مسئولیت این حمله را 
برعهده گرفتند. کعبی گفت: خوشبختانه این حمله 
مسلحانه خسارت جانی نداشته اما خسارت های مالی 
در پی داشته است. او گفت: این شبکه سعی داشت 
که القا کند به مرکزی نظامی زیر نظر سپاه پاسداران 
حمله کرده در صورتی کــه مرکز علمی، فرهنگی 
امام حسین)ع( به هیچ وجه پایگاه نظامی نیست بلکه 

زیر نظر آیت الله کعبی فعالیت می کند.

دبیر شورای نگهبان با انتقاد از سیل قاچاق به کشور: 

چرا دروازه ها این قدر باز است؟
انتخاب| آیت الله جنتی در دیدار نوروزی مدیران 
و کارکنان شورای نگهبان با اشاره به این که دشمن 
خارجی و داخلی همــواره درصدد تضعیف ولایت 
فقیه است، گفت: برخی هر چه در توان دارند به کار 
می بندند تا ولایت فقیه را تضعیف کنند. این قدرت 
اگر تضعیف شود، ستون پرقدرت انقلاب می خوابد 
و چیزی نمی تواند جــای آن را پر کند. ولایت فقیه 
خیمه انقلاب را حفظ کرده است و تضعیف کنندگان 

ولایت فقیه خائنان به کشور، نظام و مردم هستند.
دبیر شورای نگهبان با اشاره به سخنرانی های مقام 
معظم رهبری مخصوصا سخنان ابتدای  سال ایشان 
افزود: من به ایشان عرض کردم این سخنرانی های 
شــما از بهترین عبادات است. ایشان به خوبی همه  
مشکلات و مسائل کشور را متوجه شده و برای آن 
راه حل های مقتضی در نظر می گیرند. همین موضوع 
اقتصاد مقاومتی که می تواند راهگشــای بسیاری 
از مشــکلات در حال حاضر باشد، نشــان از هوش 
بالا و رصد دقیق ایشــان از مشکلات است. هر چند 
که متاسفانه به اندازه  کافی مورد توجه متولیان امر 
قرار نگرفته است.او با اعلام این که دولت استفاده از 
کالاهای ایرانی را از خود شــروع کند، اظهار داشت: 
دولــت از اجناس خارجی که مشــابه داخلی دارد، 
استفاده نکند و جلوی ورود آن به کشور را هم بگیرد تا 
تولید داخل رونق بگیرد.دبیر شورای نگهبان با انتقاد 
از سیل قاچاق به کشور گفت: چرا دروازه ها این قدر 
باز است؛ چرا این همه لباس و پوشاک و وسایل منزل 
از چین و ترکیه به کشور قاچاق می شود. متاسفانه 
بعضی از این کالاهــای قاچاق از مبادی گمرک هم 
وارد می شود.جنتی افزود: مردم باید از دولت، وزرا و 
مسئولین طلبکاری کنند و بگویند چرا تولید خوابیده 
است؟ چرا این همه بیکاری وجود دارد. اگر سرمایه ها 
به کار بیفتد، بیکاری هم برطرف می شود. کسانی 
هستند که می توانند جلوی قاچاق را بگیرند اما به 

ایشان مجال داده نمی شود.
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شهروند|  نخســتین جلســه علنی مجلس 
شــورای اســلامی در  ســال جدید صبح دیروز 
درحالی آغاز شــد که فضای آن بیشتر به موضوع 
اقتصاد و فضای کســب و کار اختصاص داشــت. 
حاشــیه های جلســه دیروز اما بر متن آن غلبه 
داشت؛ به طوری که فضای مجلس به شدت متأثر 
از سیر صعودی دلار و نوسانات ارزی بود و چندین 
نماینده مجلس نســبت به مدیریت نادرســت 
منابع ارزی بــه رئیس جمهوری تذکــر دادند و 
درعین حال از لاریجانی درخواســت کردند که از 
گرانی ارز جلوگیری کند. نخستین تذکر شفاهی 
را نماینده اصولگرای ارومیه مطرح کرد مبنی بر 
این که تداوم سیر صعودی قیمت ارز منجر به بروز 
»مشکلات اجتماعی، سیاســی و امنیتی« برای 
کشور خواهد شد. رئیس مجلس هم در پاسخ به 
این تذکر از ماموریت ویژه کمیســیون اقتصادی 
مجلس در روز دوشــنبه هفته جاری خبر داد که 
گویا نشســتی را با وزیر اقتصاد و رئیس کل بانک 

مرکزی برگزار خواهند کرد. 
این درحالی اســت کــه دیروز از بهارســتان 
خبر رســید که نزدیک به ۱۰۰ نماینده سوال از 
رئیس جمهــوری درباره التهابــات ارزی را امضا 
کرده اند. جبار کوچکی نژاد نماینده مردم رشــت 
این خبر را اعلام کرده و گفته که آشــفتگی بازار 
ارز، مشکلات موسسات مالی و اعتباری، بیکاری 
جوانان و رکود اقتصادی ازجملــه عناوین طرح 

سوال از رئیس جمهوری در  سال ۹۷ است.
هرچند پیش از این هم طرح ســوال از روحانی 
با محوریت نوســانات ارزی و موسســات مالی و 
اعتباری مطرح شــده بود و البته با دســتور علی 
لاریجانــی، رئیس مجلس شــورای اســلامی از 

دستور مجلس خارج شده بود.
حال فــارغ از ماموریت مجلس و کمیســیون 
اقتصادی و اتخاذ هرگونــه تدبیر برای برون رفت 
از وضع پیش آمده، باید دید اســتراتژی دولت و 
واکنش رئیس جمهوری نســبت به فضای ایجاد 

شده چه خواهد بود. 
نمایندگان شاکی

نخستین جلسه علنی مجلس شورای اسلامی 
در  ســال جدید بــا حاشــیه هایی همراه شــد؛ 
تعدادی از نمایندگان مجلس هم در این جلســه 
از عملکرد دولت در اجرای قانون فضای کســب 
و کار و حضور نامنظم وزرا در شــورای گفت وگو 
انتقاد کردند. در جریان نخســتین جلسه علنی 
مجلس در  سال جاری، نماینده اصولگرای ارومیه 
در تذکر شــفاهی با اشاره به نوســانات بازار ارز 
خطاب به رئیس مجلس گفت: نباید اجازه دهیم 
ریال ها به دلار تبدیل شــود. ادامه این روند باعث 
ورشکســتگی بانک ها خواهد شد. علی لاریجانی 
در پاسخ به تذکر این نماینده اصولگرای مجلس 
گفت: باید حساسیت لازمی در این زمینه وجود 
داشته باشد، البته کمیســیون اقتصادی مجلس 
نیز در این زمینه مامور شــده و در اولین فرصت، 

یعنی دوشــنبه هفته جاری نشســتی را با وزیر 
اقتصاد و رئیس کل بانــک مرکزی برگزار خواهد 
کــرد. رئیس مجلــس همچنین از کمیســیون 
اقتصادی خواســت که گزارشی از این نشست به 
صحن علنی مجلس ارایه کنــد و در ادامه یادآور 
شــد: ما نیز از مســئولان دعوت خواهیم کرد تا 
درخصوص علت گرانی های ارز و نحوه کنترل آن 

به نمایندگان توضیح دهند.
مشکلات سرمایه گذاران 

در ادامه  هادی قوامی نایب رئیس کمیســیون 
ویــژه حمایــت از تولید ملی 
و نظــارت بــر اصــل ۴۴ بــا 
انتقاد از نوســانات بــازار ارز 
گفــت: تولیدکننــدگان برای 
وام هــای  ســرمایه گذاری 
ارزی از صندوق توســعه ملی 
گرفته انــد که بایــد به صورت 
ارزی نیــز آن را بازپرداخــت 
کنند امــا جهش هــای بازار 
ارز طی ماه هــای اخیر فضای 
کســب و کار را ناامــن کرده و 
ســرمایه گذاران را با مشکلات 
جدی مواجه ســاخته اســت. 
نماینــده مردم اســفراین در 
مجلس گفت: آقــای روحانی 
بــرای گرفتن رأی مــردم در 

دولت یازدهم وعده اجرای قانــون بهبود فضای 
کســب و کار را دادند اما بعد از گذشــت حدود 

۶ سال هنوز این قانون اجرایی نشده است.
سلب اعتماد مجلس از دولت 

 یک عضو هیأت رئیسه کمیســیون اقتصادی 
مجلس هم در ایــن مورد گفت: ادامــه التهابات 
بازار ارز، اعتماد مجلس به دولت را ســلب کرده 
و ناکارآمدی دولت در مدیریت اقتصاد کشــور را 
اثبات می کند. حسن حســینی شاهرودی، عضو 

هیأت رئیسه مجلس شورای اسلامی در گفت وگو 
با خبرنگار مهر با انتقاد از نوسانات بازار ارز گفت: 
ما به دولــت و بانک مرکزی در  ســال ۹۶ اعتماد 
کردیم. دولت قول داده بود که نوســانات بازار ارز 
را کاهش دهد که این وعده محقق نشد. نماینده 
مردم شــاهرود در مجلس شورای اسلامی گفت: 
نوســانات بازار ارز موجب التهابات بازار ارز شده و 
مشکلاتی را برای اقتصاد کشور ایجاد کرده است. 
دولت بودجه کشــور را با ارز ۳۵۰۰ تومان بسته 
اســت، لذا وجود ارز ۵2۰۰ تومانــی در بازار غیر 
قابل توجیه اســت. دولت باید 
در این خصوص پاسخگو باشد. 
کمیسیون  هیأت رئیسه  عضو 
اقتصادی مجلس اظهار کرد: 
در صورت ادامه نوسانات بازار 
ارز و بی برنامگی بانک مرکزی، 
اعتماد مجلس از دولت سلب 
خواهد شد و ناکارآمدی دولت 
در حوزه اقتصادی به خصوص 
بانک مرکــزی و ارز به اثبات 
می رسد. به گزارش مهر، بعد 
از ظهر روز دوشنبه رئیس کل 
بانک مرکــزی و وزیر اقتصاد 
بــرای ارایه گزارشــی از علل 
نوســانات بازار ارز و همچنین 
راهکارهــای دولــت بــرای 
کاهش این نوســانات در کمیســیون اقتصادی 

حضور می یابند.
خط و نشان برای سیف

حاجی دلیگانــی، نماینده مردم شاهین شــهر 
هم دیــروز در صحن مجلس با اشــاره به قیمت  
دلار خطاب به روحانی گفــت: اگر مخالف گرانی 
دلار هســتید ســیف را برکنار کنیــد. او گفت: 
دولــت افزایش قیمــت ارز را مدیریت می کند تا 
هفته ای حداقل 2۰۰ تومان به قیمت دلار و یورو 

افزوده شــود. صداقت رئیس جمهوری در عمل 
به وعده هــای انتخاباتی برای مــردم رنگ باخته 
است. حاجی دلیگانی تأکید کرد: اگر تغییری در 
مدیران ایجاد نشود یعنی رئیس جمهوری از وضع 
موجود رضایت دارند و ایــن موضوع همه چیز را 

برای مردم شفاف خواهد کرد.
اتمام حجت مجلس با بانک مرکزی

رئیس کمیسیون اقتصادی هم با اشاره به طرح 
دو فوریتی کاهش نرخ ارز گفــت: هفته آینده با 
بانک مرکزی اتمام حجــت می کنیم و در صورت 
عدم مدیریــت بازار ارز، این طرح در دســتورکار 
مجلس قرار می گیرد. محمدرضا پورابراهیمی در 
گفت وگو با مهر اظهار کرد: هیچ توجیه اقتصادی 
برای این که نرخ ارز بین المللی افزایش و نرخ پول 
ملی ما کاهش یابد، وجود ندارد. رئیس کمیسیون 
اقتصادی مجلس تورم را یکی از علل افزایش نرخ 
ارزهای خارجی خواند و گفت: هر کشوری که نرخ 
تورم بالایی داشته باشد، پیامد آن کاهش ارزش 
پول ملی آن کشور اســت. نماینده مردم کرمان 
با بیان این که نرخ تورم بــه کمترین حد خود در 
طول سال های بعد از انقلاب رسیده است، گفت: 
از ناحیه تفاوت نرخ تــورم داخلی و تورم خارجی 
اتفاقی نیفتاده اســت که ما منتظر کاهش ارزش 
پول ملی باشــیم. رئیس کمیســیون اقتصادی 
مجلس گفت: مصارف ارزی ما هیچ وقت بیشــتر 
از منابع ارزی ما نبوده اســت. در طول  سال اخیر 
نیز تراز صادرات غیرنفتی ما منفی بوده اســت، 
اما تراز صادرات کل که شــامل درآمدهای نفتی 
و غیرنفتی اســت، کاملا مثبت اســت. نماینده 
مردم کرمان با تأکید بر لزوم فضــای روانی بازار 
ارز توســط بانک مرکزی گفت: مشکل اصلی در 
بازار ارز عدم مدیریت صحیح بازار توســط بانک 
مرکزی اســت. ناکارآمــدی بانــک مرکزی در 
مدیریت بازار ارز کاملا مشــهود است. نمونه بارز 
آن اقداماتی بود که  سال گذشــته بانک مرکزی 
انجام داد. او افزود: بانک مرکزی بعد از این که بنده 
در مجلــس تذکر دادم و از آقــای رئیس مجلس 
خواســتم با رئیس جمهوری صحبت کند تا بازار 
ارز را مدیریت کنند، جلسه گذاشت و در تصمیم 
غیرکارشناسی، نرخ سود سپرده را از ۱۵ درصد به 
2۰ درصد افزایش دادند. این عمل نه تنها التهابات 
بــازار ارز را کاهــش نداد، بلکــه موجب تحمیل 

هزینه سنگینی به بانک ها شد.
نخستین واکنش دولتی

درحالی کــه این روزها دلار و نوســانات ارزی 
ســیر صعودی به خود گرفته است تاکنون غیر از 
مشاور فرهنگی رئیس جمهوری واکنشی رسمی 
از مسئولان اقتصادی دولت به این وضع رسانه ای 
نشده است. حسام الدین آشــنا در توییت خود با 
بیان آنچه او پیشــنهاد برای ارزان شدن نرخ ارز 
مطرح کرده، نوشــته که »ارز ارزان می شــود اما 
نه با مماشــات با محتکران جســور اسکناس و 

قاچاقچیان قهار اربیل و استانبول.«

در نخستین جلسه علنی نمایندگان مجلس در  سال جدید صورت گرفت خبر

بهارستان؛ شاکی از نوسانات ارز
 افزایش قیمت دلار رئیس جمهوری را به مجلس می کشاند؟

 مشاور فرهنگی رئیس جمهوری: ارز ارزان می شود اما نه با مماشات با محتکران جسور اسکناس و قاچاقچیان قهار اربیل و استانبول

پارلمان

ماموریت علی لاریجانی به کمیسیون 
ویژه اصل ۴۴ قانون اساسی

خانه ملت| رئیس مجلس شــورای اسلامی به 
کمیسیون ویژه اصل ۴۴ قانون اساسی ماموریت 
داد تا با مشــورت با مرکز پژوهش های مجلس و 
کمیســیون های تخصصی مجلس طرح حمایت 
از کالای ایرانــی را تهیه کنند.علــی لاریجانی در 
جلسه علنی دیروز مجلس شــورای اسلامی، به 
کمیسیون ویژه اصل ۴۴ قانون اساسی ماموریت 
داد تا با مشــورت با مرکز پژوهش های مجلس و 
کمیســیون های تخصصی مجلس و همفکری با 
اتاق های بازرگانی و اصناف و دستگاه های اجرایی 
پیشــنهادات لازم را در قالب گزارشی به مجلس 
ارایه دهد.او افزود: سخنان رهبری در ابتدای  سال 
و تاکید ایشان بر تولید کالای ایرانی و حمایت از آن، 
فضای جدیدی پیش روی ملت ایجاد کرد، بنابراین 
هم تولیدکنندگان و هم عرضه کنندگان کالا باید 
زمینه اعتماد عمومی برای مصرف کالای ایرانی را 

فراهم کنند. 

افزایش 50 درصدی حقوق در شورای 
حقوق و دستمزد غیرقانونی است

ایلنا|  علیرضا سلیمی، عضو فراکسیون نمایندگان 
ولایی مجلس در جریان نشست علنی دیروز مجلس 
شورای اســلامی در تذکری با اشــاره به تبصره ۱۹ 
بودجه ۹۷ گفت: حداکثر افزایش حقوق 2۰ درصد 
اســت، اما آقای حجتی وزیر کشــاورزی به آقای 
جهانگیری برای افزایش بیشــتر نامه رسمی داده و 
در شــورای حقوق و دستمزد هم برخی از حقوق ها 
به صورت غیرقانونی از ۳۵ تا ۵۰ درصد افزایش داشته 
اســت. این اتفاق درحالی افتاده که مجلس افزایش 
حقوق ها را به صورت پلکانی تعیین کرده، یعنی قرار 
است حقوق بالای ۵ میلیون، ۵ درصد و حقوق کمتر 
از 2 میلیون، 2۰ درصد افزایش پیدا کند، اما در ابتدای 
 ســال که هنوز مرکب قانون خشــک نشده، قانون 
دور زده می شــود. باید گفت این افزایش حقوق ها 
غیرقانونی است و مجلس و دیوان عدالت باید نقش 

قانونی و نظارتی خود را ایفا کنند.

 مجمع تشخیص
تکلیف سپنتا را مشخص کند

خانه ملت| پروانه مافــی، نماینده مردم تهران 
درخصوص آخریــن اصلاح قانون تشــکیلات، 
وظایف و انتخاب شوراهای اسلامی کشور و انتخاب 
شهرداران گفت: موضوع حضور اقلیت های دینی در 
شوراهای شهر و روستا از آخرین اصلاحاتی بود که 
در قالب طرحی انجام گرفت، اما هنوز نهایی نشده 
اســت، به موجب این اصلاح تکلیف افرادی چون 
سپنتا نیکنام، عضو زرتشتی شورای شهر یزد نیز 
تعیین خواهد شد. طرح مذکور بعد از طی روندهای 
قانونی به جهت مخالفت شورای نگهبان به مجمع 
تشخیص مصلحت نظام ارجاع شد، از سوی دیگر 
مهلت تعلیق ســپنتا نیکنام به لحاظ قانونی رو به 
پایان است. مجمع تشــخیص وظیفه حل وفصل 
اختلاف بین مجلس شورای اســلامی و شورای 
نگهبان را دارد، بنابراین هرچه زودتر و پیش از پایان 
وقت قانونی باید نظر نهایی درخصوص این مصوبه 

را اعلام کند.
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میز سیاست

تذکر جدی برخی وزرای دولت نهم و دهم
 به احمدی نژاد

تســنیم نوشــت: صادق خلیلیان، وزیر جهاد 
کشاورزی در دولت دهم با بیان اینکه رفتارهای 
امــروز آقای احمدی نــژاد نگران کننده اســت، 
گفت: بنده با رفتارهــای آقای دکتر احمدی نژاد 
موافق نیستم و به نظرم ایشان در مسیر درستی 
حرکت نمی کند؛ دولت های نهم و دهم خدمات 
قابل  توجهی به کشــور و مردم داشته است و ما 
نگرانیم که این خدمات با رفتارهای نادرســت و 
افراطی زیر سوال نرود. اصل نظام و ولی فقیه دو 
معیار اصلی و غیرقابل خدشه برای وزرای دولت 
نهم و دهم است، ما تبعیت از رهبر معظم انقلاب 
اسلامی را واجب شرعی و عقلی می دانیم و تحت 
هیچ شــرایطی نمی پذیریم که برخی بخواهند با 
حاشیه سازی برای کشــور تابع معظم له نباشند. 
اگر آقای دکتر احمدی نژاد امــروز می گوید که 
دلسوز کشــور و تابع امام اســت باید این ادعا را 
در عمل با تبعیت از بیانــات مقام معظم رهبری 
ثابت کند؛ رفتارهای ایشــان ایــن نگرانی ها را 
ایجاد کرده که آقای احمدی نــژاد با تحت تأثیر 
قرار گرفتن از سوی چند نفر قصد دارد خدمات 
خود را از بین ببــرد؛ اطلاع دقیق دارم که وزرای 
آقای احمدی نژاد به ایشــان تذکر داده و تصریح 
کرده اند که به  طور کامل گــوش  به  فرمان مقام 
معظم رهبری بوده و تنها از بیانات ایشان تبعیت 
می کنند. عضو کابینــه دولت دهم با بیان این که 
قاطبــه وزرای دولــت نهم و دهم بــا رفتارهای 
غیرقانونی احمدی نژاد مخالف هســتند، گفت: 
برخی از دوســتان ما که در کابینــه نهم و دهم 
آقــای احمدی نژاد حضور داشــتند، در دیداری 
حضوری با ایشــان اتمام  حجت کردند؛ توصیه 
دوستان ما این بود که ایشان در چارچوب قانون 
اساســی مباحث خود را دنبال کرده و از مواضع 

غیراصولی و غیرقانونی پرهیز کند.
نگرانی آیت الله یزدی از افتتاح قهوه خانه

 در قم
مهر نوشــت: آیــت الله محمد یزدی بــا بیان 
این که برای حفظ مدیریت اســتان لازم اســت 
فاکتورهای خاص مدیریتی در نظر گرفته شود، 

گفت: صرف وجود مراجع و حوزه علمیه در شهر 
برای پیشــرفت استان کافی نیســت، بلکه باید 
فاکتورهای خاص مدیریتی را در نظر گرفت. اگر 
چه گلایه هایی نسبت به مسائل فرهنگی در شهر 
قم هست، اما با کارهایی که شده انتظار این است 
به مســائل فرهنگی شهر قم توجه بیشتری شود 
و شاهد بدحجابی در بعضی از قسمت های شهر 
نباشیم. قم از اســتان های پرتردد زائران است، 
همه این مسائل می طلبد تا مسئولان اطلاعاتی 
و امنیتی به این شهر توجه جدی کنند و اگر چه 

فعالیت هایی در این عرصه صورت گرفته است.
او با بیان این که افتتاح قهوه خانه در قســمتی 
از شهر به دلیل مشــکلات فرهنگی و اجتماعی 
نگرانی هایی را برای دلســوزان اســتان به وجود 
آورده اســت، گفت: کسی منکر شــادی مردم 
نیست، اما نباید این شادی به ناهنجاری و رقص 
و پایکوبی تبدیل شود به همین دلیل این مسأله 
و نظارت بر اماکنی ماننــد قهوه خانه ها نیازمند 

توجه بیشتری است.
تلاش برای انحراف حرکت نرم و اصلاحی

 جامعه ایرانی
ایلنــا نوشــت: احمــد مازنــی در واکنش به 
انتقادهایی که  ســال گذشته نســبت به جریان 
اصلاحات و حتی برخی چهره های محبوب این 
جریان سیاسی مطرح شد، با اشاره به بالاگرفتن 
این انتقادها در پی ناآرامی های دی  ماه  سال ۹۶ 
گفت: فکر می کنم دو جریان به  صورت نانوشــته 
همچون دو لبه قیچی دســت به دست هم دادند 
تا حرکت نرم جامعه ایرانی برای اصلاح تدریجی 
امور را دچار مشــکل کرده و جامعه را به  سمت 
حرکت سخت و خشن ببرند. یکی جریان معاند 
و برانداز است که ریشــه در خارج از کشور دارد 
که منافقین، سلطنت طلب ها و دیگر گروه هایی 
که به  صورت تاریخی با انقلاب اســلامی مشکل 
داشــته و از دیرباز دشــمنی می کردنــد که با 
حمایت آمریکایی ها و همراهی رسانه ای در این 
راستا تلاش کردند و دوم جریانی که داخل کشور 
فعالیت می کرد؛ جریان اقتدارگرایی که مسائل را 
صفر و صد می بیند و تصور می کند اگر در عرصه 
رقابت با جریــان اصلاحات میــدان را از رقیب 

بگیرد، میدان به دست او می  افتد. درمجموع اما 
این دو جریان عملا با یکدیگر همراهی کردند و 

دست به دست هم دادند که این اتفاق بیفتد.
مازنــی در ادامه گفت: متاســفانه شــاهدیم 
وقتی آقای خاتمی قصد شــرکت در یک مراسم 
معمولی دارنــد، بعضا با رفتاری خــارج از عرف 
جلوی خودروی ایشــان را ســد کرده و مانع از 
حضورشان در مراسم می شوند و طبیعی است با 
چنین برخوردی جریان اصلاحات نتواند انسجام 

خود را تقویت کند.
استعفای جهانگیری به نفع روحانی

 اصلاح طلبان و کشور نیست
ایلنا نوشــت: حســین مرعشــی، سخنگوی 
حــزب کارگــزاران ســازندگی درباره شــایعه 
اســتعفای اســحاق جهانگیری از سمت معاون 
اولی ریاســت جمهوری گفت: اســتعفای آقای 
جهانگیری از دولت مطرح نیســت. من با ایشان 
حرف زدم و چنین چیزی وجود ندارد. گلایه ای 
هم وجود ندارد و مشــکلی هم نیســت. ایشان 
نمی خواهند از دولت استعفا بدهند و قصدی هم 

برای شهردار شدن ندارند.
او در پاسخ به این ســوال که برخی شواهد از 

گلایه و ناراحتی جهانگیری نســبت به عملکرد 
ســید محمود واعظی حکایــت می کند، گفت: 
چنین چیزی وجود ندارد و نبایــد آن را مطرح 
کرد. چنین مســائلی در دولت مطرح نیســت و 
نباید آن را بــزرگ کرد و به آن پرداخت. تحلیلی 
که مبتنی بر استعفای آقای جهانگیری و خروج 
ایشــان از دولت اســت را غلط می دانــم. آقای 
جهانگیری باید در دولت باقــی بماند و به آقای 
روحانی کمک کند. دولــت روحانی، دولت همه 
اصلاح طلبان است، نه به مصلحت آقای روحانی 
و نه به مصلحت اصلاح طلبــان و نه به مصلحت 
اصلاح طلبان و نه به مصلحت کشــور اســت که 

آقای جهانگیری از دولت جدا شوند.
او در پاســخ به این ســوال که آیا کارگزاران 
مخالف تداوم حضور محمدعلی نجفی در کسوت 
شهردار تهران است، گفت: آقای نجفی خودشان 
اســتعفا دادند و باید به مردم توضیح بدهند که 
چرا استعفا داده اند. ارزیابی حزب کارگزاران این 
اســت که ما باید به صداقت آقای نجفی اعتماد 
کنیم. وقتی ایشــان بیماری دارنــد و آمادگی 
ندارند تا مســئولیتی را بپذیرند، چرا باید ایشان 

را اذیت کنیم.

دکترابراهیمــی مدیرعامــل بانک انصــار در دیدار 
نوروزی بــا مدیران وکارکنــان این بانک، با اشــاره به 
نامگذاری ســال جدید به عنــوان "ســال حمایت از 
کالای ایرانی" توسط مقام معظم رهبری)مدظله العالی( 
گفت: به منظور اجرای رهنمودهای معظم له نســبت 
به تحقق اقتصادمقاومتی که در شــعار چند سال اخیر 
مورد تاکید واقع شــده اســت،  عمده منابع بانک انصار 
در مســیر سیاســت های اقتصاد مقاومتی اختصاص 
یافته است و خدا را شاکر هستیم که توانسته ایم دراین 
عرصه پیشتاز و طلایه دار باشــیم. به گزارش اداره کل 
روابط عمومی وتبلیغــات، دکترابراهیمــی بــا تبیین 
طرح های اقتصاد مقاومتی بانک انصار و سیاســت کلی 
در تخصیص بیشترین تسهیلات پرداختی  این بانک به 
شرکت های تولید کننده مایحتاج اساسی مردم و کالای 
باکیفیت ایرانی تصریح کــرد: درحالی که تأمین کننده 
مالی اقتصاد کشــور بانک ها هســتند، پیشبرد اهداف 
اقتصادمقاومتی با اصلاح شــبکه بانکــی و هماهنگی 

سیاست های مالی وپولی کشور میسر می شود.

دکترابراهیمی مدیرعامل بانک انصار در دیدار 
نوروزی با مدیران وکارکنان این بانک:

منابع عمده بانک انصار طی سالیان 
اخیر به حمایت از تولید کالای ایرانی 

اختصاص یافته است

ویژه

 دیروز از بهارستان خبر 
رسید که نزدیک به 100 نماینده 
سوال از رئیس جمهوری درباره 
التهابات ارزی را امضا کرده اند. 
جبار کوچکی نژاد نماینده مردم 

رشت این خبر را اعلام کرده 
و گفته که آشفتگی بازار ارز، 
مشکلات موسسات مالی و 

اعتباری، بیکاری جوانان و رکود 
اقتصادی ازجمله عناوین طرح 

سوال از رئیس جمهوری در 
 سال ۹۷ است

ت
 مل

نه
 خا

س:
عک

  


